



# 大埔體育會

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tpsa@tps.org.hk

地址：新界大埔安祥路 2 號李福林體育館

## 會員通訊 (2019 年 5 月)

OPR/Members/NL/2019.5

### 第一屆大埔體育會哥爾夫球慈善賽

第一屆大埔體育會哥爾夫球慈善賽定於 2019 年 7 月 12 日(星期五)下午假粉嶺哥爾夫球場舉行，報名費每人港幣 2,000 元或每隊 8,000 元(不超過四人)，費用包括打球、球車、球衣、球帽、自助午餐及自助晚餐(包酒水)。球賽所籌得款項扣除必要開支之後，餘下之款項全數用作慈善捐款用途，歡迎會員及朋友參加，6 月 14 日截止報名。

### 和富大埔足球隊

和富大埔足球隊取得今屆港超聯賽冠軍，餘下賽事如下：

日期	星期	時間	地點	對賽隊伍	賽事
5 月 19 日	日	下午 2:00	大埔運動場	夢想	港超聯
6 月 19 日	三	晚上 8:00	旺角大球場	傑志	亞協盃
6 月 26 日	三		(作客海外)	航源(台北)	亞協盃

### 大埔區龍舟競賽 2019

大埔區龍舟競賽將於 2019 年 6 月 7 日(星期五)上午 8:30 至 12:30 假大埔海濱公園對開海面舉行，今年比賽隊伍共有 94 隊參加，大會由上午 8:00 開始在李福林體育館及六大屋邨提供免費穿梭巴士來回比賽場地。

### 全港運動會

第七屆全港運動會已經開始進行，大埔區代表隊部份賽事如下：

項目	日期	時間	地點
五人足球	5 月 25 日	下午 3:00 季軍賽 (大埔對北區)	馬鞍山體育館
羽毛球	5 月 26 日	下午 3:00 男團冠軍賽 (大埔對元朗)	伊利沙伯體育館
乒乓球	5 月 26 日	上午 10:00 女單 (五,六名次)	荔枝角體育館

### 暑期活動

本會暑期活動將於 5 月 20 日開始報名，活動詳情請參閱李福林體育館報告版或瀏覽本會網頁。

### 第一屆大埔體育會哥爾夫球慈善賽報名表 個人報名， 隊際報名 (請)

個人姓名\_\_\_\_\_ 隊名(隊際)：\_\_\_\_\_

隊際姓名\_\_\_\_\_

聯絡電話：\_\_\_\_\_ 隊際聯絡人：\_\_\_\_\_

收據抬頭：\_\_\_\_\_

郵寄收據地址：\_\_\_\_\_

(請將報名表連同報名費支票抬頭「大埔體育會有限公司」寄大埔安祥路 2 號大埔體育會收)



# Tai Po Sports Association

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tpsa@tps.org.hk

Address: Li Fook Lam Indoor Sports Centre, No.2 On Cheung Road, Tai Po, N.T.

## Newsletter (May 2019)

OPR/Members /NL/2019.5

### The 1<sup>st</sup> Tai Po Sports Association Charity Golf Day

The 1<sup>st</sup> Tai Po Sports Association Charity Golf Day is scheduled for 12<sup>th</sup> July, 2019 at the Hong Kong Golf Club (Fanling). Golfing tickets are available for HK \$2, 000 per person or \$8,000 a team ( including green fee, golf cart, T-shirt, cap, buffet lunch and dinner). Members and their friends are welcome, please enroll before 14<sup>th</sup> June.

### Wofoo Tai Po Soccer Team

The Wofoo Tai Po Soccer Team has won the championship of the Hong Kong Premier League for this year. The coming matches for the Wofoo Tai Po Soccer Team are as follows:

19th May	Sun	2:00pm	Tai Po Sports Ground	Dreams FC	Premier League
19th June	Wed	5:30pm	Mong Kok Stadium	Kitchee	AF Cup
26th June	Wed		(Overseas)	Hang Yuen FC (TPE)	AF Cup

### The Tai Po Dragon Boat Race 2019

The Tai Po Dragon Boat Race is scheduled for the 7th June at the promenade of Tai Po Waterfront Park. 94 teams will be competing from 8:30 to 12:30 on that day. Free shuttle buses are available at all public housing estates in Tai Po as well as the Li Fook Lam Sports Centre from 8:00 am to 1:00. Free admission.

### The 7<sup>th</sup> Hong Kong Games

The 7<sup>th</sup> Hong Kong Games has begun, schedules for the Tai Po Teams are as follows:

Futsal (5-A-side soccer)	25 <sup>th</sup> May	3:00pm	Ma On Shan Indoor Sports Centre
Badminton (Men's Team)	26 <sup>th</sup> May	3:00pm (Championship)	Queen Elizabeth Stadium
Ping Pong (Women's singles)	26 <sup>th</sup> May	10:00 am	Lai Chi Kok Indoor Sports Centre

### Summer Programs

Summer Programs are ready for enrollment from 20<sup>th</sup> May. Details for the Summer programs are available on the Tai Po Association web site as well as the notice board at the Li Fook Lam Sports Centre.

### The 1st Tai Po Sports Association Charity Golf Day Entry Form Individual or A team ( )

Name : \_\_\_\_\_ Team Name : \_\_\_\_\_

Team members : \_\_\_\_\_

Team leader : \_\_\_\_\_ Contact number : \_\_\_\_\_

Receipt title : \_\_\_\_\_

Receipt address : \_\_\_\_\_

(Please send a cheque payable to "Tai Po Sports Association Ltd" to Tai Po Sports Association, No. 2 On Cheung Road, Tai Po, NT together with this entry form.)